

國立陽明交通大學 藥物科學院 食品安全及健康風險評估研究所

誠徵所長！

壹、候選人需具備下列條件：

- 1.具博士學位。
- 2.具相當副教授(含)以上資格。
- 3.在相關學術領域具有良好之學術成就與領導能力。
- 4.具國外學術研究經歷尤佳。

貳、候選人請提供：

- 1.履歷表一份(包括學術和專業經驗、專業領域和聯絡資訊)。
- 2.教育部部定證書或國外教職證明影本。
- 3.教學、研究計畫及五年內著作目錄一份。
- 4.自傳及對本所未來發展之理念。
- 5.三封推薦函，請推薦者自行於民國114年1月21日前寄達本所(郵寄或電子郵件皆可)。

參、到職日以民國114年8月1日為原則。

肆、請將前述1-4項目資料製作成一個PDF，於民國114年1月21日送達(以郵戳或電子郵件送達時間為憑)：

- 1.「112 臺北市北投區立農街二段155號國立陽明交通大學 食品安全及健康風險評估研究所 所長遴選委員會 收」
- 2.電子郵件主旨：○○○(例：王食安)應徵國立陽明交通大學食品安全及健康風險評估研究所所長。

伍、聯絡方式：

聯絡人：陳小姐
TEL：02-2826-7000分機66175
FAX：02-2823-6381
E-mail：ifshra@nycu.edu.tw
公告日期：114年1月2日



Seeking for Director Candidates of NYCU Institute of Food Safety and Health Risk Assessment!

National Yang Ming Chiao Tung University invites applications and nominations for the position of Director of the Institute of Food Safety and Health Risk Assessment. This position is offered for a three-year term and may be renewed once. It will start from August 1, 2025. For more details regarding the NYCU Institute of Food Safety and Health Risk Assessment, please visit <https://ifshra.nycu.edu.tw/>

I. Required Qualifications:

1. Ph.D. degree.
2. Have at least the Associated Professorship qualification from the Ministry of Education or an equivalent from a foreign university or authority.
3. Demonstrate outstanding academic achievements and leadership abilities in relevant academic fields.
4. Having global academic research experiences is highly preferred.

II. Application Materials:

Candidates are requested to send the following documents (except recommendation letters) in PDF format to ifshra@nycu.edu.tw

1. Curriculum vitae (including academic and professional experiences, areas of expertise, and contact information)
2. Copy of the (associate) professorship certificate from the Ministry of Education; (associate) professorship certificate or equivalent from foreign countries.
3. A teaching and research plan, along with a list of publications from the past five years.
4. An autobiography and the future development of our institute.
5. Three recommendation letters (to be sent directly by the referees).

III. Please submit your application materials to ifshra@nycu.edu.tw by Jan. 21st, 2025. (Any foreign diploma should be verified in advance by the overseas office, Republic of China (Taiwan))

The recruitment committee for Director of the Institute of Food Safety and Health Risk Assessment

College of Pharmaceutical Sciences
National Yang Ming Chiao Tung University,
NO. 155, Sec. 2, Li-Nong Street, Taipei 11221, Taiwan

